
 
 

 

Assessing a Diverse Workplace with the Diversity Scorecard 

sofiane.mansouri@univ-biskra.dz

f.chine@univ-

biskra.dz

 

Abstract: The Diversity Scorecard serves as a strategic bridge linking 

the organization's strategic vision with the effective implementation of 

diversity and inclusion policies. Utilizing a descriptive-analytical 

approach, numerous relevant studies were reviewed. This article aims 

to elucidate the importance and vitality of the Diversity Scorecard and 

organizational inclusion efforts, and how they can be leveraged to 

enhance opportunities for success and development in a diverse work 

environment. It was found that evaluating and measuring diversity 

reveals the true impact of the organization's efforts in adopting 

diversity policies. 
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انًؤشش انىصف

 كى عذد الأشخبص انزيٍ يمذيىٌ طهببث عًم نهىظبئف انًخبحت في
انًؤسست يٍ يجًىعبث يخخهفت؟ هم حسخمبم طهببث يٍ خهفيبث يخُىعت، أو يٍ  

 ش حُىعًب؟يجًىعت أكث

يٍ يحصم عهً انخشليت في انًؤسست ؟ هم يخى حشليت أفشاد يٍ فئبث يعيُت بشكم أكبش 
يًكٍ نهزِ الإحصبئيبث انًسبعذة في ححذيذ انًًثهت؟يٍ الآخشيٍ يٍ انفئبث انمهيهت

 انخشليبث حًُح بشكم عبدل ويب إرا كبَج انًؤسست بحبجت إنً بزل انًضيذيب إرا كبَج
 انًىظفيٍ نخحميك ًَى يهُي.يٍ انجهىد نخطىيش ودعى

يٍ يًيم إنً انبمبء في انًؤسست، ويٍ يًيم إنً انًغبدسة وحشن انىظيفت؟ حخً في 
حبل  حىظيف يجًىعت يخُىعت يٍ انًىاهب، هم يظم هؤلاء نفخشة طىيهت، أو 

 يغبدسوٌ بسشعت َسبيت؟

انفئبث دخلا وانفىائذ نذي انًىظفيٍ انًخخهفيٍ؟ هم حجُي بعضكيف حخفشق انشواحب 

ألم يٍ الآخشيٍ؟ ويبرا عٍ انفىائذ الأخشي، يثم الإجبصاث

 
يب يذي حفبعم أعضبء انفشيك؟ هم هُبن يسخىيبث يخخهفت يٍ انًشبسكت يٍ لبم 

نًىظفيٍ، يًكٍ أٌ حسبعذ هزِ انبيبَبث في أشخبص يخُىعيٍ؟ كأسلبو الاحخفبظ بب
 .يخحيضة وغيش عبدنت ححذيذ يب إرا كبَج انًؤسست نذيهب يًبسسبث
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